السبت، 30 تموز/يوليو 2022 – الأحد، 31 تموز/يوليو 2022 کلية وركستون، أكسفوردشير، المملكة المتحدة

ملخص

ستنعقد ورشة العمل الخامسة عشرة للاختصاصيين البرلمانيين والبرلمانيين برعاية مشتركة من قبل الاتحاد البرلماني الدولي، ومركز الدراسات التشريعية في جامعة هول. وتحدف ورشة العمل هذه إلى ضم اختصاصيين وبرلمانيين من أجل مناقشة نتائج الأبحاث التي من المرجح أن يكون لديها فائدة عملية للبرلمانيين.

ومن بين مواضيع أخرى، سيركز عدد من النقاشات حول موضوع التقرير البرلماني العالمي الجديد للاتحاد البرلماني الدولي – برنامج الأمم المتحدة الإنمائي، المشاركة العامة في عمل البرلمان.

وتتوفر معلومات حول ورشة العمل على الموقع الإلكتروني التالي www.wroxtonworkshop.org.

وتتوفر المعلومات العملية، والمواضيعية المتعلقة بورشة العمل باللغة الإنجليزية، التي ستكون لغة العمل الوحيدة لهذه الفعالية.



Fifteenth Workshop of Parliamentary Scholars and Parliamentarians

Saturday, 30 July 2022 - Sunday, 31 July 2022 Wroxton College Oxfordshire United Kingdom

Summary

The "Fifteenth Workshop of Parliamentary Scholars and Parliamentarians" is cosponsored by the Inter-Parliamentary Union and the Centre for Legislative Studies of the University of Hull. The purpose of this Workshop is to bring together scholars and parliamentarians in order to discuss research findings which are likely to be of practical use to parliamentarians.

Among other topics, a number of discussions will focus on the theme of the new IPU-UNDP Global Parliamentary Report, public engagement in the work of parliament.

Information about the Workshop is available at www.wroxtonworkshop.orq.

Practical and substantive documents related to the Workshop are only available in English, which will be the only working language for this event.